
 
 

Utvalg:  Hammerfest Ungdomsråd 

Møtested:  Storstua, Ungdomshuset :bootleg  

Dato:   07.12.2011 

Tid:   17:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Navn: 

Fredrik Næss Sivertsen  10. klassetrinn Breilia Skole 

Vilde Olaussen  Hammerfest Videregående Skole 

Kathrine Næss Holmgren 10. klassetrinn Breilia Skole 

Gard Orvik Nilssen   Hammerfest Videregående Skole 

Ørjan Pedersen  10. klassetrinn Forsøl Skole 

Kristoffer Mathisen  Hammerfest Videregående Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Sina-Marie Hatlem  9. klassetrinn Fjordtun Skole 

Dette utgjør 7 av 8 medlemmer. Det mangler per tiden ett medlem. Det jobbes med saken. 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Mads Jørgen Astorsen  Ungdomskonsulent 

 

Sakliste 

 

Saksnr.  Innhold 

 

Godkjenning av innkalling. 

HUR 16/11 Kort oppsummering av besøk på kommunestyremøte, ved Fredrik og Katrine.  

HUR 17/11 Gard og Vilde gir en oppsummering av Folkemøtet for folkehelse. Innspill til ny 

folkehelseplan i Hammerfest kommune.  

HUR 18/11  Videre arbeid med profilering av Hammerfest ungdomsråd 

HUR 19/11 Økonomiplan 2012 - 2015 

HUR 20/11 Behandling av søknader til ungdomsprosjekter 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

Innkalling – enstemmig vedtatt.  

HUR 16/11 Kort oppsummering av besøk på kommunestyremøte, ved Fredrik og Katrine.  

Representantene fortalte litt om hva de opplevde på komunestyremøtet de var tilskuere til. De følte 

de hadde fått god læring av å overvære møtet, og at det kan være lurt å være på et møte før man 

skal opp på talerstolen. De fikk også snakket litt med noen av politikerne, ordfører og rådmann i 

pausene. Noe som også var positivt og lærerikt.  

Den mest interessante saken mente de var behandlingen av prissatsene for de kommunale hyblene 

på Fugleneset. Det var debatt mellom politikerne om hvem som burde ta regningen, men forslaget 

til rådmannen ble vedtatt og prisene på de kommunale hyblene ble billigere fra 1. Desember 2011. 

HUR 17/11 Gard og Vilde gir en oppsummering av Folkemøtet for folkehelse. Innspill til 

ny folkehelseplan i Hammerfest kommune.  

Representantene fortalte litt om hva de opplevde på folkemøtet de deltok på. Det var godt oppmøte 

og interessant å læringsfullt. 

Gard, Fredrik og Katrine ble valgt til å skrive innspill til Hammerfest kommunes idedugnad for 

arbeidet med ny Folkehelseplan. 

HUR 18/11  Videre arbeid med profilering av Hammerfest ungdomsråd 

Ungdomsrådet var enige om at alle i rådet kan bidra til å skape aktivitet og spre informasjon om 

ungdomsrådet, og hvordan ungdom kan kontakte ungdomsrådet, søke om tilskudd og lignende. 

 

Det ble diskutert videre på muligheter for å få inn forslag til ny logo for ungdomsrådet. Man 

bestemte å høre med grafisk designere for å få laget en grafisk profil for ungdomsrådet. Man 

uthøre om pris, og vurdere om man har råd til dette. Blir det for dyrt, kan man høre med 

ungdommer på designlinjene på videregående skoler i Finnmark. 

Det ble bestemt at Gard, Fredrik og Katrine skal delta på arrangementet ”Førjulsstemning på 

:bootleg”, 14. desember. Der har de muligheten til å profilere ungdomsrådet. Ungdomsrådet 

vedtok å sponse arrangementet med 1.000 kr. til innkjøp av gaver og førjulskos til de som deltar på 

arrangementet. 

 

HUR 19/11 Økonomiplan 2012 - 2015 

Ungdomsrådet har sendt inn sin behandling av Økonomiplan for Hammerfest kommune. 

Medlemmerne i ungdomsrådet skal hver for seg vurdere om de ønsker å delta på siste 

kommunestyremøte før jul, hvor økonomiplanen skal vedtas. 

 



 

HUR 20/11 Behandling av søknader til ungdomsprosjekter 

Søknad angående midler til juleball for elever på Hammerfest videregående skole. 

Se vedlegg for vedtaksbrev sendt til leder av juleballkomiteen. 

 

Det søkes om å få dekket utgifter til leie av lokale/flerbrukshall, sceneunderholdning, teknisk 

utstyr, utsmykning av lokale og mat og drikke. Samlede utgifter er budsjettert til 28.000 kr.  

Samlet søknadssum er på kr 5.000.  

Vedtak: 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger deres søknad med kr. 6.000.  

 

Hammerfest ungdomsråd ønsker å få overlevert rapport med regnskap i rimelig tid etter 

arrangementet. Evt. midler som ikke er brukt skal tilbakeføres Hammerfest ungdomsråd. 

 

Søknad om støtte til oppstart av Backstage Rockeklubb 

Se vedlegg for vedtaksbrev til Backstage Rockeklubb. 

Henrik Vaseli representerte interimstyret som jobber for oppstart av Backstage Rockeklubb. 

Henrik holdt en presentasjon for ungdomsrådet, hvor det ble søkt om kr. 5.000 i støtte til oppstart 

av Baksalen Rockeklubb. 

 

I søknadspresentasjonen ga Henrik Vaseli informasjon om at ungdom i rock- og bandmiljøet i 

Hammerfest ønsker å etablere en selvstendig og ungdomsstyrt Rockeklubb som skal være til hjelp 

for band- og artistmiljøet.  

Vedtak: 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger deres søknad med kr. 5.000.  

 

Hammerfest Ungdomsråd stiller krav om at Rockeklubben er etablert og registrert innen 1. mars 

2012. I tillegg er det et krav at Backstage Rockeklubb innen 1. mars også leverer vedtatt årsplan og 

budsjett for året 2012, som viser at tildelte midler blir brukt i forhold til intensjonen i søknaden.  

 

Hvis dette ikke oppfylles kan Hammerfest ungdomsrådet kreve at tilskuddet på kr. 5.000 

tilbakebetales. 

 



 

Vedlegg 1: Svar på søknad til midler til juleball. 

 

Juleballkomiteen 

v/Ana Carolina Vikene 

Hammerfest VGS 

9616 Hammerfest 

 

Hammerfest Ungdomsråd        07.12.2011 

Pb 1224/K 

9615 Hammerfest 

 

 

 

Svar på søknad angående midler til juleball 
 

Vi viser til deres søknad datert 25.11.2011, hvor det søkes støtte til juleball for alle elever ved 

Hammerfest videregående skole. 

 

Det søkes om å få dekket utgifter til leie av lokale/flerbrukshall, sceneunderholdning, teknisk 

utstyr, utsmykning av lokale og mat og drikke. Samlede utgifter er budsjettert til 28.000 kr.  

Samlet søknadssum er på kr 5.000.  

 

Etter at søknaden var levert, ble det muntlig gitt beskjed til ungdomsrådet at komiteen hadde fått 

nei til sponsing av juleballet fra NAV Rusmiddeltjenesten, hvor komiteen hadde budsjettert med 

3.000 kr. i støtte.  

 

 

Vedtak 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger deres søknad med kr. 6.000.  

 

Hammerfest ungdomsråd ønsker å få overlevert rapport med regnskap i rimelig tid etter konserten. 

Evt. midler som ikke er brukt skal tilbakeføres Hammerfest ungdomsråd. 

 

Ungdomsrådet ønsker arrangementskomiteen lykke til med arrangementet og videre arbeid for 

elevmiljøet på Hammerfest videregående skole!  

 

 

 

Mvh. 

 

Hammerfest Ungdomsråd 

 

 

 

 

 

 



 

Vedlegg 2: Svar på søknad til oppstartsmidler til Backstage Rockeklubb 

Baksalen Rockeklubb 

v/Henrik Vaseli 

Akkarfjordveien 17 

9600 Hammerfest 

 

Hammerfest Ungdomsråd        07.12.2011 

Pb 1224/K 

9615 Hammerfest 

 

 

Svar på søknad angående oppstartsmidler til Backstage Rockeklubb 
                                                                                                                                                            

Vi viser til deres muntlig presenterte søknad, ved Henrik Vaseli, den 7.12.2011, hvor dere søkte 

om kr. 5.000 i støtte til oppstart av Baksalen Rockeklubb. 

 

I søknadspresentasjonen ga Henrik Vaseli informasjon om at ungdom i rock- og bandmiljøet i 

Hammerfest ønsker å etablere en selvstendig og ungdomsstyrt Rockeklubb som skal være til hjelp 

for band- og artistmiljøet.  

 

Henrik Vaseli viste i sin presentasjon til en rekke fordeler ved at bandmiljøet kan stå samlet i et 

fellesskap og dra i samme retning for å arrangere konserter og skape sunne øvings- og 

utviklingsmiljø for unge band- og artister. 

 

Det ble også argumentert med at en rockeklubb med tiden vil bygge en betydelig 

arrangørkompetanse, som kan komme ungdoms- og nærmiljøet til stor nytte også utover rock- og 

musikkmiljø. 

 

Det ble søkt om å få dekket utgifter til oppstart, registrering og promotering av Backstage 

Rockeklubb. I tillegg til utgifter vedrørende oppstart og konserter, ble det vist til behov for midler 

til etablering av et band/rockeklubbkontor. 

 

Vedtak 

Hammerfest Ungdomsråd innvilger deres søknad med kr. 5.000.  

Innvilgede midler utbetales til bankkonto: 4910 12 17867 

 

Hammerfest Ungdomsråd stiller krav om at Rockeklubben er etablert og registrert innen 1. mars 

2012. I tillegg er det et krav at Backstage Rockeklubb innen 1. mars også leverer vedtatt årsplan og 

budsjett for året 2012, som viser at tildelte midler blir brukt i forhold til intensjonen i søknaden.  

 

Hvis dette ikke oppfylles kan Hammerfest ungdomsrådet kreve at tilskuddet på kr. 5.000 

tilbakebetales. 

 

Ungdomsrådet ønsker lykke til med etableringen av Backstage Rockeklubb, og rockeklubbens 

videre arbeid for rock- og bandmiljøet blant ungdom i Hammerfest! 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Hammerfest Ungdomsråd 

 


